

中國香港龍舟總會

HONG KONG CHINA DRAGON BOAT ASSOCIATION

International Dragon Boat Federation Founding Member
Asia Dragon Boat Federation Founding Member
Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China Affiliated Member
Hong Kong Water Sports Council Founding Member

國際龍舟聯合會創會會員 亞洲龍舟聯會創會會員 中國香港體育協會暨奧林匹克委員會附屬會員 香港水上運動議會創會會員

「百仁基金第二十一屆香港國際龍舟錦標賽」延期通知

中國香港龍舟總會(龍舟總會)決定將原定於 10 月 25 日至 27 日,假觀塘海濱舉行的「百仁基金第二十一屆香港國際龍舟錦標賽」延期舉行。賽事秘書處會透過電郵聯絡各隊負責人,通知 退還報名費相關安排。

與此同時,龍舟總會將於 10 月 26 至 27 日,假沙田石門訓練中心舉行「香港龍舟錦標賽 2019」; 其賽事通告及報名詳情將會稍後公佈。

如有任何查詢, 歡迎與賽事秘書處聯絡。

電話: +852 3618 7515 (香港時間: 星期一至五上午 10 時至下午 5 時,公眾假期除外)

電郵: championships@hkcdba.org

The Centum Charitas Foundation 21st Hong Kong International Dragon Boat Championships Postponement Announcement

Hong Kong China Dragon Boat Association (HKCDBA) has decided to postpone the Centum Charitas Foundation 21st Hong Kong International Dragon Boat Championships, which was scheduled to be held at the Kwun Tong Promenade from 25 to 27 October 2019. For the registration fees paid, the Race Secretariat will contact the team managers for the arrangements of refund.

HKCDBA will have the "Hong Kong Dragon Boat Championships 2019" on 26 & 27 October 2019, at Shatin Shek Mun Training Centre. All race and registration details will be announced soon.

Should you have any enquiries, please contact the race secretariat:

Hotline: +852 3618 7515 (HK Time: 10:00am to 5:00pm, Monday to Friday, except public holidays)

Email: championships@hkcdba.org